
Referat fra FAU-møte  

Dato:   4/1-24  Referent:   Margrethe B.F  

Sted:  Sørskogbygda skole; 

møterommet  

KL. 19.00    

  Disse er innkalt:   Møtt  Forfall  

1.  Cecilie Ruud  x    

V.  Ann-Kristin Berg Antonsen    x  

2.  Kristiane Kulterud  x    

V.  Karl-Åge Harviken    x  

3.  Vibeke Vike    x  

V.  Ottar  Steinsland    x  

4.  Margrethe B.Furuli  x    

V.  Ann Kristin Olsen    x  

5.  Janne K. R Westgård  x    

V.  May Liss Svartodden  x    

6.        

V.  Bente Løkken Bakken    x  

7.  Siv Storsveen    x  

S  Silje Kristin Nilsen/ Cecilie Lunde 
Nesne  

  x  

L  Linn Marita Vik  x    
  
  
  
  

Sak    Ansvarlig  Frist  

-/24  Godkjenning av referat  
• - utsatt til neste møte  

Alle    

    1/24  Skolen informerer  
• Silje informerer om fin 
oppstart etter jul, mye aktivitet 
hos unga.  

Alle    

2/24  Evaluering av jule- avslutning, -grantenning, 
-trefest  
• Julegrantenning   
o Dårlig oppslutning fra 
de ansvarlige 

foresatte,ellers en 
hyggelig sammenkomst.  
o Stor takk til de som tok 
nisse-oppgaven på 
sparket!  

• Juleavslutning  

Alle    



o Super underholdning, 

men publikum bør være 
mer stille.  

o Loddsalget var mer 
diskrèt i år for å dempe 
“kjøpepresset”, noe som 
gjenspeilet seg i lavere 
inntekt. Det var også få, 

men litt dyrere premier 
som i hovedsak var gratis i 
anskaffelse med unntak 
av 2 gavekort som FAU 
betalte.  

  
• Juletrefest  

o Nok mat og fin 
fordeling mellom mat og 
kaker.  
o Det var åresalg med 
rask og fin trekning av 

Trond Ole.  
o Nissen kom med hest 
og slede for å dele ut 
godis, det var stas!   
o Juletregangen foregikk 

med musikk fra Spotify, 
det fungerte fint men 

ønskelig med noen flere 
sanger.  
o Brå/ingen ordentlig 
avslutning på arr, burde 
vært en felles avrunding.  

3/24  Lekeplasskontroll- tiltak  
• Snakke med kommunen eller 

vente til alt må fjernes?  

Alle    

4/24  17-mai, hva fungerer og hva fungerer ikke  

• Tidlig planlegging er viktig!  
• Samfunnshuset som 

hovedarena.  
• Flere aktiviteter for 

mellomtrinn-elevene? Forslag: -

Lage en “bane” av 4 teltplugger 
og bånd?  

-Kanonball  
-Badminton  

-Bag med ulike uteleker  

Alle    



-I fjor styrte noen russejenter 

blikkboks-leken, de delte ut russekort 
i premie.  

• Viktig med avklaring 
ang ansvarsområder blant 

de forskjellige (skole-
idrettslag-korps-

samf.hus)  

• Like viktig å avklare 
fordeling av overskudd.  
• NB: Fanebæring må 
avklares på forhånd!  

• Bør vi holde oss til kun 

1 tog?  
• Bordet for loddsalg var 

fint plassert i fjor.  
• Det var få som var ute 

og fikk med seg når 
korpset spilte på plassen 
foran samf-huset. Bør det 

opplyses mer? Evt over 
høyttaler/ropert?  

• Ha en plan A og plan B 
for arrangementet.  

5/24  Resultat 2023  
• Taes på neste møte  

LMV    

26/23  Oversikt over tilskuddsordninger  
• Utsatt inntil videre  

  

BLB    

19/23  Evt  

• Trond Ole bør gjøres stas på, 
for innsatsen han gjør på alle 

arenaer i bygda vår.  
  
  

    

  

Neste møte  Torsdag 01.02.24  

  
 


